
EXTRACTE A  CTA DEL CONSELL ESCOLAR   EXTRA  ORDINARI  DE L'IES NÚM. 26 ,  
CELEBRAT EL D  I  A   20 DE DESEMBRE   DE 2023  

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 18:05 del dia 20 de
desembre, ONLINE, amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació del les actes anteriors.
2. Estat de comptes del centre.
3. Resultats de la 1r Avaluació
4. Informe de convivència.
5. Precs i preguntes

1. S’aproven.
2. S'informa que la presentació de comptes i aprovació del pressupost anual pel consell

escolar es farà al gener i que llavors és quan es facilitarà la informació relativa a l'estat
d’aquestes.
Es pregunta per l'estat del sostre del centre i es comenta que està en procés i que no
sabem res a part del que ja s'ha comentat en altres ocasions.
S'acorda insistir en la demanda de la reparació del mateix de manera conjunta entre
la direcció del centre, l'AMPA, i el consell escolar.

3. Els resultats de 1r ESO són pitjors que altres anys. Es comenta també com és el procés
de  coordinació  en  les  reunions  de  transició  i  quan  seran  les  següents  reunions
programades i la seua finalitat.
El grup de 1r de Batxillerat Humanístic ha ressaltat pels seus bons resultats.
Respecte al simulacre de proves de la EBAU els resultats han millorat molt respecte a
altres anys.
Les notes en Batxillerat són bones, però no així els resultats en les proves de la EBAU.
Aproximadament 2 punts per davall.
S'ha  començat a augmentar l'exigència acadèmica en 1r de Batxillerat per a millorar
esta situació.
Durant este curs es confeccionarà un pla lector perquè es pose en funcionament el
pròxim curs.
Es proposa que en les reunions de transició es transmeta esta necessitat de llegir i
que es tinga en compte en l'etapa d'educació primària.
Se sol·licita l'obertura de la biblioteca en horari de vesprada, però no es pot atendre
esta petició per falta de personal.

4. La  convivència  ha  millorat  la  resposta  de  l'alumnat  al  no  ús  del  mòbil  és  molt
satisfactòria.
El 40% dels comunicats de convivència redactats són per ús del mòbil, la resta són
faltes de respecte comportament disruptiu dins de l'aula.
El 75% de les incidències constatades les realitzen xics i sobretot en els dos primers
cursos de l'ESO.
Durant la 1a Avaluació a més de posar les normes s'ha hagut d'adaptar el nou decret
de convivència.



Es  comenta  que  ningú  va  a  l'aula  de  convivència  si  esta  decisió  no  ha  sigut
consensuada prèviament en la comissió de convivència.
El 7% dels comunicats verds han acabat en procediments ordinaris.
S'ha posat en marxa l'equip de mediació i la formació ja s'ha acabat.

5. Es comenta que actualment hi ha molts professors de baixa i que molts solen arribar
tard a classe.
Des  de  direcció  es seguixen  escrupolosament  totes  les  indicacions  respecte  a  les
faltes d'assistència del professorat i la seua comunicació a conselleria.
Es comenta també que quan un grup està d'excursió, el professorat que queda en el
centre sense alumnes acudix sempre a la central de guàrdia per a reforçar el servici.
El NOF s'aprovarà al gener.
Conselleria s'ha tornat a posar en contacte amb el centre per a prendre mesures per
a instal·lar la xarxa wifi.
Respecte a la xarxa llibres es  comenta que se'ns ha concedit els diners que es va
sol·licitar per als llibres de batxillerat menys els de valencià

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 19:30 h. del dia ressenyat.

                


